

2012/SOM2/PPFS/015

Program - Working Lunch on May 30, 2012

Purpose: Information Submitted by: Russia



Policy Partnership on Food Security Meeting Kazan, Russia 28-29 May 2012 21/4, build.1, Khlebniy pereulok, Moscow,121069 tel./fax +7 (495) 648-29-55 www.nbcapec.ru



The Minister of Agriculture of Russia and National Business Center for APEC

Working Luncheon

May 30, 2012 11:40 - 14:00

PROGRAM

Welcome and Introductions

Mr. VLADIMIR ANDROSIK, Chairman, National Business Center for APEC

Special Welcome

- Ms. YELENA SKRYNNIK, Acting Minister of Agriculture of the Russian Federation
- Mr. ZIYAVUDIN MAGOMEDOV, ABAC Chair (TBC)

~ Luncheon is served ~

PANEL DISCUSSION:

"Aspiration to Reality: Building Sustainable Food Security"

with participation of:

- 1. Mr. SERGEY LEVIN, CEO of Russian United Grain Company, PPFS Member
- 2. Mr. J. B. PENN, Chief Economist of John Deere & Co., PPFS Member
- 3. Mr. ANTHONY NOWELL, Founding Director of Valadenz Limited, ABAC and PPFS Member

Moderated by:

Mr. SERGEY ALEKSASHENKO, PPFS Chair

Concluding remarks:

Mr. VLADIMIR ANDROSIK, Chairman, National Business Center for APEC

Dear Partnership Members,

As you know, the APEC Policy Partnership on Food Security has a long-term goal of establishing by 2020 an entity that is capable of promoting cooperation on sustainable food security for all the APEC economies. Dealing with this task, the Partnership is expected to become the main APEC mechanism to track and resolve issues affecting food security policy as well as contribute to decision-making.

In order to consolidate the efforts of public-private partnership in food security, we invite you to participate in the APEC working lunch to be held in Kazan on May 30, 2012 as part of the second meeting of APEC Ministers on Food Security. The main topic is "Aspiration to Reality: Building Sustainable Food Security." The working lunch is organized by the Russian Agriculture Ministry and the Russian APEC National Business Center.

It's expected to be in the form of open dialogue involving, leading agricultural producers, members of the APEC Policy Partnership on Food Security, as well as scientists and other experts from the Asia-Pacific region on key issues on the APEC agenda in the area of food security, including prospects for ensuring sustainable food security in the region, infrastructure development for exports and imports of agricultural products, stimulating private investment in agriculture and encouraging the widespread adoption of innovative technologies in the area of food security.

The newly-created Policy Partnership on Food Security have a unique potential to address the challenges facing the Asia-Pacific region in the area of food security. According to APEC's leaders, the best results can only be achieved by consolidating the efforts of the public and private sectors, and the working lunch will be another important step in that process.

We will be grateful for your participation in this important event. Please find enclosed the program of the working lunch.

If you have any queries regarding the organizational aspects of participation in the APEC public-private dialogue on food security, please contact Zhanat Kudieva at the APEC National Business Center (tel.: +7 495 956 08 54, fax: +7 495 956 08 59, email: kudieva@nbcapec.ru).

Yelena Skrynnik Minister of the Agriculture of Russia

Vladimir Androsik Chairman of the Board APEC National Business Center

МИНИСТЕРСТВО СЕЛЬСКОГО ХОЗЯЙСТВА РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ



Орликов пер., 1/11, 107139, Москва Российская Федерация Тел.: +7 495 608 5863 Факс: +7 495 607 8667

Телекс: 411258 ЗЕРНО E-mail: info@defore.mcx.ru http://www.mcx.ru

MINISTRY OF AGRICULTURE OF THE RUSSIAN FEDERATION



1/11,Orlikov per., 107139, Moscow, Russian Federation Phone: +7 495 608 5863 Fax: +7 495 607 8667

Tlx: 411258 ZERNO E-mail: info@defore.mcx.ru http://www.mcx.ru

16.05. 2012 N ER-12-27/1072

Уважаемые участники Партнерства,

Как известно, перед Партнерством АТЭС по политике в области продовольственной безопасности стоит долгосрочная задача по созданию к 2020 году структуры, способной создать устойчивую продовольственную безопасность для всех экономик АТЭС. Для реализации данной задачи Партнерству необходимо стать главным механизмом, посредством которого АТЭС сможет отслеживать и разрешать все вопросы, затрагивающие политику обеспечения продовольственной безопасности и оказывающие на нее свое влияние. Особо хотелось бы отметить, что Партнерство является единственным форумом в АТЭС, на базе которого происходит органичная интеграция частного сектора в процесс принятия решений, связанных с продовольственной безопасностью.

С целью консолидации усилий в области государственно-частного партнерства по продовольственной безопасности приглашаем Вас принять участие в рабочем ланче АТЭС, который состоится в Казани 30 мая 2012 г. в рамках второй встречи Министров АТЭС по вопросам продовольственной безопасности. Основная тема - «Стремление к реальности: Создание устойчивой продовольственной безопасности». Рабочий ланч организуется Министерством сельского хозяйства Российской Федерации совместно с российским Национальным деловым центром АТЭС.

В ходе открытого диалога с участием министров экономик АТЭС по вопросам продовольственной безопасности, ведущего бизнес сообщества сельско-хозяйственного сектора в лице членов Партнерства АТЭС по политике в области продовольственной безопасности и научно-экспертного Азиатско-тихоокеанского региона планируется ключевые вопросы повестки дня АТЭС в сфере продовольственной безопасности, развития устойчивой включая перспективы продовольственной безопасности В регионе, вопросы развития инфраструктуры экспорта и импорта сельскохозяйственной продукции, стимулирование частных инвестиций в агропромышленный комплекс.

поощрение распространения передовых технологий в сфере продовольственной безопасности.

Мы убеждены в том, что форум АТЭС и вновь созданное Партнерство по политике в области продовольственной безопасности обладают уникальным потенциалом для решения стоящих перед АТР задач в сфере продовольственной безопасности, обеспечение которой является залогом устойчивого развития и процветания региона. По мнению лидеров АТЭС, не вызывает сомнения тот факт, что наиболее плодотворных результатов при урегулировании подобных вопросов возможно добиться лишь в рамках консолидации усилий государства и частного сектора, и организуемый рабочий ланч по вопросам продовольственной безопасности в рамках встречи Министров АТЭС станет еще одним важным шагом на этом пути.

Будем признательны, если Вы сможете подтвердить Ваше участие в этом важном мероприятии.

По всем организационным вопросам участия в государственно-частном диалоге ATЭС по вопросам продовольственной безопасности просим взаимодействовать с Национальным деловым центром ATЭС (Жанат Кудиева, тел.: +7 495 956 08 54, моб.: +7 915 379 37 81, факс: +7 495 956 08 59, эл. почта: kudieva@nbcapec.ru).

Председатель Правления Национальный деловой центр ATЭC В. И. Андросик

И.о. Министра